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Le Chantier Mall – PO Box 1011, Victoria, Seychelles. Tel:+248.4225.494 Fax: +248.4224.364  Email: secretariat@iotc.org Web: www.iotc.org 

30 September 2016 / 30 septembre 2016 

 

IOTC CIRCULAR 2016-075 / CIRCULAIRE CTOI 2016-075 
 

Dear Sir/Madam, 

 

SUBJECT: REPORT OF THE 12TH SESSION OF THE IOTC WORKING PARTY ON ECOSYSTEMS AND 

BYCATCH (WPEB12) AND REPORT OF THE 14TH SESSION OF THE IOTC WORKING 

PARTY ON BILLFISH (WPB14) 

 

Please note that the report of the 12th Session of the IOTC Working Party on Ecosystems and Bycatch and the 14th
 

Session of the IOTC Working Party on Billfish held in Victoria, Seychelles, from the 06–16 September 2016, is 

available for download from the IOTC website.( The French version will be available in the coming weeks.)  

 

http://iotc.org/meetings/12th-working-party-ecosystems-and-bycatch-wpeb12  

 

http://www.iotc.org/meetings/12th-working-party-ecosystems-and-bycatch-wpeb12 

 

Madame/Monsieur, 

 

OBJET: RAPPORT DE LA 12E SESSION DU GROUPE DE TRAVAIL SUR LES      ÉCOSYSTÈMES ET 

LES PRISES ACCESSOIRES (GTEPA12) ET RAPPORT DE LA 14E GROUPE DE TRAVAIL SUR 

LES PORTE-ÉPÉES (GTPP14) 

 

Veuillez noter que le rapport du 12e groupe de travail sur les écosystèmes et les prises accessoires (GTEPA12) et le 

rapport du 14e groupe de travail sur les porte-épées (GTPP14) qui s’est tenu a Victoria (Seychelles), du 6 au 16 

September 2016, Est disponible sur le site de la CTOI, pour le moment en anglais (la version française sera disponible 

dans les prochaines semaines). 

 

http://www.iotc.org/fr/reunions/12e-groupe-de-travail-sur-les-%C3%A9cosyst%C3%A8mes-et-les-prises-accessoires-

gtepa12 
 
http://www.iotc.org/fr/reunions/14e-groupe-de-travail-sur-les-poissons-porte-%C3%A9p%C3%A9es-gtpp14 

 

Yours sincerely / Cordialement 

 
Executive Secretary (a. i) / Secrétaire exécutif (a. i) 

 

Attachments / Pièces jointes: 

 Nil/ Aucune 
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